

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/87

15 September 1976

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE ELEVENTH MEETING (1976)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

There will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the ILO building, Room IV, R-3, on Tuesday, Wednesday, Thursday and Friday, 21-24 September. The meeting will start on Tuesday at 10.0 a.m.

The following are the main subjects for discussion:

1. Preparation for the major review

The following chapters are being prepared and will be circulated shortly:

- (a) Revised version of Chapter 1;
- (b) Revised version of Chapter 3;
- (c) First draft of Chapter 2;
- (d) First draft of parts of Chapter 4.

2. EEC/Mexico

Unilateral measures by the EEC under Article 3:5 (TEX.SB/151 - circulated at the last meeting). Possible presentation of the case before the TSB by the two parties concerned.

3. Review of notifications

- (a) EEC/Spain - Article 3, extension of interim measures by the Community with regard to imports into the United Kingdom of cotton yarn from Spain (TEX.SB/152 - circulated at the last meeting). Information from Spain on its position is still awaited;
- (b) Austria/Korea - Article 3:4 (TEX.SB/154);
- (c) Thailand - Article 2:4 (TEX.SB/155). Supplementary information to the memorandum submitted by Thailand under Article 2:4 in justification of the restrictions it maintains on imports of textiles. The Thai memorandum has been circulated as COM.TEX/SB/187;
- (d) Norway/Korea - Article 4 (TEX.SB/156);
- (e) Import régime of Mexico - further data supplied at the request of the TSB (TEX.SB/102/Add.2). The three documents, i.e. TEX.SB/102 and Add.1 and 2 are proposed for circulation to the Textiles Committee;
- (f) Austria/Singapore - Article 4 (TEX.SB/157);
- (g) EEC/Japan - bilateral agreement (TEX.SB/158);
- (h) Any notifications received before the meeting.

4. Other business.

¹Forty-second meeting.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL
TEX.SB/W/87
15 septembre 1976

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA ONZIEME REUNION (1976)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

L'Organe de surveillance des textiles se réunira au siège du BIT, salle IV, R-3, du mardi 21 septembre à 10 heures au vendredi 24 septembre.

Les principales questions à examiner sont les suivantes:

1. Préparation de l'examen majeur

Les chapitres ci-après sont en préparation et seront distribués prochainement:

- a) Version révisée du chapitre 1er;
- b) Version révisée du chapitre 3;
- c) Avant-projet de chapitre 2;
- d) Avant-projet de parties du chapitre 4.

2. CEE/Mexique

Mesures unilatérales appliquées par la CEE conformément à l'article 3, paragraphe 5 (document TEX.SB/151, distribué à la dernière réunion). Présentation éventuelle de l'affaire à l'OST par les deux parties concernées.

3. Examen de notifications

- a) CEE/Espagne - Article 3, prorogation des mesures conservatoires prises par la Communauté à l'égard des importations, au Royaume-Uni, de filés de coton en provenance de l'Espagne (document TEX.SB/152, distribué à la dernière réunion). L'Espagne n'a pas encore communiqué de renseignements sur sa position;
- b) Autriche/Corée - Article 3:4 (TEX.SB/154);
- c) Thaïlande - Article 2:4 (TEX.SB/155). Renseignements additionnels complétant ceux qui figurent dans le mémorandum présenté par la Thaïlande conformément à l'article 2:4 pour justifier les restrictions qu'elle applique encore à l'importation des textiles. Le mémorandum thaïlandais a été distribué sous la cote COM.TEX/SB/187;
- d) Norvège/Corée - Article 4 (TEX.SB/156);
- e) Régime d'importation du Mexique - complément d'informations fourni à la demande de l'OST (TEX.SB/102/Add.2). Il est proposé que les trois documents, c'est-à-dire les documents TEX.SB/102 et Add.1 et 2, soient communiqués au Comité des textiles;
- f) Autriche/Singapour - Article 4 (TEX.SB/157);
- g) CEE/Japon - Accord bilatéral (TEX.SB/158);
- h) Toutes notifications reçues avant la réunion.

4. Autres questions.

¹Quarante-deuxième réunion